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Mgr. Begala: 

Mám len takú jednu otázku na mestské hospodárske stredisko. Zaujímal by ma stav zvierat, 

ktoré sú tam v našej kedysi mini zoologickej záhrady. V akom stave sú tie zvieratá, či ich tam 

vôbec ešte máme. Takisto stav skleníkov, keď sa kedysi tam pestovali kvety a predávali, 

v akom to je stave, lebo zvonku to vyzerá nie veľmi pekne. Takto, to by ma zaujímalo v akom 

stave a či je to navštevované, alebo čo s tým. 

 

Mgr. Fazekaš: 

Čo sa týka zvierat, evidencie zvierat v mestskom hospodárskom stredisku, tak sme centrálne 

evidovaní v centrálnej evidencií hospodárskych zvierat. To je povinnosť, ktorá vyplýva zo 

zákona už myslím, že od roku 2013. Na stavoch sú zvieratá ako domáceho typu, to znamená 

kozy domáce, ovce domáce, máme okrasné vtáctvo, to sme zachovali, máme 7 koní ešte. 

Máme jednu časť volierovú s okrasnými bažantmi, nejaká hydina tam je a domáce králiky. 

Nejako sme ten ďalší chov nerozširovali, pretože už ako som spomenul podlieha to teraz tej 

centrálnej evidencii  hospodárskych zvierat a nákup zvierat nový je trošku problémový, čo sa 

týka finančných nejakých nákladov a s tým súvisiace aj zhotovenie nejakých ubikácií, alebo 

voliér, ak ich môžeme takto nazvať. Navštevuje nás kopec ľudí typu opekačky, alebo 

prehliadky a areál udržiavame v podmienkach takých, ako na aké máme. To znamená, že čo 

sa týka čistoty pravidelne sa údržby robia, s tým súvisí ďalšia pod otázka skleníka. Skleník 

sme začali rekonštruovať priebežne pred nejakým piatimi, šiestimi rokmi. Chystáme sa na 

ďalšiu etapu, ale vzhľadom na tie práce na ten objem prác, ktorý máme zadávaný, či už za 

tohto vedenia, alebo za bývalého vedenia a doslova si kradneme čas na ten skleník, hej. 

Niekedy v septembri predpokladám, že bude ďalšia etapa presklievania skleníkov. Niečo, 

nejakú etapu v minulom roku, čo sme absolvovali, tak sa dostávalo aj vonku do nejakých 

médií, ale ako vravím, doslova si musíme ukradnúť ten čas, nejaký týždeň, alebo dva na tie 

rekonštrukcie. Vedenie mesta o tom vie o tých stavoch tam o tých budov ohľadom 

technického nejakého riešenia, alebo nejakých problémoch, ale nie je to zase nejaký havarijný 

stav, čo už sa zase, klamal by som, nedá sa povedať o skleníkových častiach, tam je nutná 

oprava priebežná, každoročná, ale každý rok, môžete si faktúry potom pozrieť na meste. 

Objednáva sa sklenená výplň a všetko si robíme svojpomocne, tú realizáciu tých opráv. To 

isté je so sieťami, s vodou, s technickým stavom budov. Samostatne si všetko riešime, 

dodávateľsky málo čo, ani nepamätám sa roky dozadu, aby nejaká dodávateľská služba robila 

nejaké opravy. Všetko si v rámci svojich personálnych nejakých záležitostí riešime sami, asi 

toľko.  

   

Mgr. Begala: 

Chcem sa ešte opýtať, máme nejakú zásobu stromov, stromčekov, ktoré sa dajú použiť na 

výsadbu, alebo kupujeme do mesta nové stromy z inokade?  

 

Mgr. Fazekaš: 

Máme, určitú časť, hlavne sadeníc dubov, duba letného z parku a pri náhradných výsadbách 

viac-menej vieme sami, že tie stromy musia nejako vyzerať, musia spĺňať nejaký štandard. 

Čiže povedal by som, že 70 % stromov sa robí nákupom, dodávateľský. Ak chceme, aby tie 



stromy účelovo plnili svoju úlohu, aby boli kostrové, tzn. aby boli dlhoveké, aby aj tú 

estetickú funkciu spĺňali, tak ich musíme žiaľ nakupovať. Na priestory s náhradnou výsadbou, 

ktorá blízko susedí napr. s mestským parkom, tak tam potom sa rozhodujeme, ideme do tých 

sadeníc dubov, to sme už kopu vysadili, napr. pred rokmi 150 ks duba letného, potom okolo 

škvarového ihriska, napr. v časti Bučov les, tam sme robili nejaké veľké výsadby tých 

náhradných výsadieb. Ale žiaľ, do centra, do intravilánu mesta tie sadenice kupujeme. Tam 

by som povedal, že v intraviláne mesta až 90 % tie sadenice pochádzajú dodávateľským 

spôsobom, nákupom. Ešte by som doplnil možnože, máme dostatočné  množstvo 

namnožených rastlín, ale krovitého porastu, tzn., to sú kríky meter až dva vysoké, čiže 

s týmito sadenicami robíme živé ploty, alebo prípadne ich dopĺňame do nejakých 

koncepčných výsadieb, kde nám pasujú druhovo.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 

 
 

 

 

 


